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Λευκάδα, 4 Ιουνίου 2025  

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

 Προς: 

Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών  

κ. Χρίστο Δήμα 

 

Θέμα: Επανεκκίνηση εργασιών στον άξονα Βόνιτσα-Λευκάδα για την ολοκλήρωση του  

οδικού έργου και του αγωγού ύδρευσης μήκους 5,5 χλμ που αποτελεί τμήμα του  

μεγάλου αγωγού Πρέβεζας – Άρτας - Λευκάδας 

 

Κύριε Υπουργέ, 

Από τον Απρίλιο οι εργασίες για την κατασκευή του άξονα Βόνιτσα-Λευκάδα, ένα 

έργο ανάδοχος του οποίου είναι η «ΑΚΤΩΡ ΑΤΕ», έχουν σταματήσει. Αιτία για τη διακοπή 

ήταν η καθυστέρηση πληρωμών συνολικού ύψους 3.786.801,57 ευρώ από το ελληνικό 

δημόσιο. Για το θέμα κατέθεσα την ερώτηση με Α.Π.4681/11.04.2025 ενώ είχα και κατ’ 

ιδίαν συνάντηση με τον αρμόδιο Αναπληρωτή Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και 

Οικονομικών, κ.Νίκο Παπαθανάση, ο οποίος κινητοποιήθηκε άμεσα και στις 17/04/2025 

ενέκρινε τις αναγκαίες πιστώσεις.  

Στη συνέχεια, η Ειδική Υπηρεσία Δημοσίων Έργων Πελοποννήσου, Δυτικής Ελλάδας 

και Ιονίων Νήσων, με το υπ’αριθμ.πρωτ.81346/15-05-2025 έγγραφο, αποφάσισε την άρση 

της υπ’αριθμ.59978/04-04-2025 απόφασης αποδοχής της Ειδικής Δήλωσης Διακοπής 

Εργασιών και κάλεσε την ανάδοχο εταιρεία του έργου του διπλού οδικού άξονα Βόνιτσας – 

Λευκάδας και Ακτίου – Αγίου Νικολάου σε άμεση επανεκκίνηση εργασιών.  

Δυστυχώς, έκτοτε έχουν παρέλθει 20 ημέρες χωρίς να έχουν ξεκινήσει εκ νέου οι 

εργασίες.  

Επειδή αυτήν τη στιγμή το ελληνικό δημόσιο δεν χρωστάει ούτε ένα ευρώ στην 

ανάδοχο εταιρεία,  

Επειδή το έργο έχει ολοκληρωθεί σχεδόν κατά 90% και η άμεση επανεκκίνηση των 

εργασιών είναι επιβεβλημένη  ώστε να δοθούν σταδιακά τμήματά του στην κυκλοφορία και 

να παραδοθεί ο δρόμος εντός του Ιουλίου σύμφωνα και με την παράταση που έχει δοθεί, 

Επειδή η παράκαμψη του Αγίου Νικολάου, μήκους 3,7 χλμ είναι σχεδόν έτοιμη και 

μπορεί να δοθεί σύντομα στην κυκλοφορία, 

Επειδή το κυκλοφοριακό πρόβλημα που δημιουργείται λόγω της αυξημένης κίνησης 

για την τουριστική περίοδο είναι ιδιαίτερα οξύ, ενώ στο τμήμα του δρόμου μετά την 

παράκαμψη του Αγίου Νικολάου, η κυκλοφορία και των δύο κατευθύνσεων διεξάγεται σε 

στενό τμήμα του δρόμου και ενέχει κινδύνους, 
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Επειδή ο αγωγός ύδρευσης που υλοποιείται παράλληλα με το δρόμο, από τον 

μελλοντικό ισόπεδο κόμβο Α3 του Αγίου Νικολάου (μετά την AVIN) έως τη διασταύρωση 

της Πλαγιάς, πρέπει να ολοκληρωθεί άμεσα, για να συνδεθεί με τον μεγάλο αγωγό 

ύδρευσης Πρέβεζας – Άρτας – Λευκάδας, ο οποίος κατασκευάζεται από άλλη ανάδοχο 

εταιρεία,  

 

 Ερωτάται ο κύριος Υπουργός: 

 

Τι προτίθεστε να πράξετε προκειμένου να επανεκκινήσουν άμεσα οι εργασίες στον άξονα 

Βόνιτσα – Λευκάδα, στο πλαίσιο του έργου «Κατασκευή - Αναβάθμιση οδικής σύνδεσης 

πόλης Λευκάδας με τον οδικό άξονα Άκτιο - Δυτικός Άξονας και κατασκευή του νέου 

αγωγού ύδρευσης Λευκάδας στα εμπλεκόμενα τμήματα»;  

 

  Ο ΕΡΩΤΩΝ ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ 

 

  

   ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΚΑΒΒΑΔΑΣ 

 ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Ν. ΛΕΥΚΑΔΑΣ 
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